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To BE. (EXE

ERED @minvws.nil; EKER, [F. FEED (NCEE (ERED @ min vwsni; EXER). BED
(EE Dminvws.nl

ce: [EET] OE IE (EE IEEE @rinvwis if; IEEE, NED (EXE) EXE @minvwis.ni
From: 5.1.2e i )

Sent: Thur 12/17/2020 9:52:45 AM

Subject: RE: Beveiliging- vraag vanuit NP/NCTV

Received: Thur 12/17/2020 9:52:45 AM
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image003.ipg
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image007.ipg
RE: Vraag beveiliging rol gemeenten en VR.eml

Dag allen,

[ 5.1.2 [FRE de vraag bij uitgezet en hij geeft in zijn reactie aan dat naar zijn idee klopt wat er over de

verantwoordelijkheidsverdeling is aangegeven. Hij vraagt ook om het VB hierover te informeren, daarop heb ik laten weten dat dat

dit onderwerp voor maandag wordt geagendeerd.

Hartelijke groet,

ver: [EXELBE (NEED EEE ermirvs >Verzonden: dinsdag 15 december 2020 20:40

an: FEED 1. (RIED) EER mins >; IERIE 1. OE (EEC) EEC ris: EEE.I (ED
@minvws.nl>

cc
00 EAE MEE SEE ives. 1»; ESE), BE. (ERIE) EEE irsi>

Onderwerp: RE: Beveiliging- vraag vanuit NP/NCTV

Ok, doe jij dat dan?

CROP | 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ oe

minvws.nl |=

Verzonden: dinsdag 15 december 2020 19:31

IE GE) EEE eines.» EERE NE NEED EREois.»ENE NE IE GOED
@minvws.nl>

I) IEE eminvws.n >; EEE BE. (EXER)JEREem invws ni>
Onderwerp: RE: Beveiliging- vraag vanuit NP/NCTV

De wens is groot om zoveel mogelijk uniformiteit te hebben over de werkwijze in de gemeenten, zodat de uitvoering zo

makkelijk mogelijk is. Vandaar deze keuze voor de rol van de veiligheidsregio’s. Het lijkt me wel goed om nog met

[ 5.12¢ 3 te stemmen of het veiligheidsberaad deze rol ook voor de veiligheidsregio’s ziet.

ol
groet,
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: dinsdag 15 dec. 2020 7:25 PM

minvws.nl>, ENE, (El. 512
ik minvws.nl>

@minvws.nl>, ERE. i 15.1.22eby = 5.1.2e @minvws.nl>, 2 EE

a,RE: Beveiliging- vraag vanuit NP/NCTV

Hoi allen

pank | EIR lk heb zelf nog steeds het idee dat de veiligheidsregio nog steeds een erg grote rol in onderstaande heeft, terwijl

je eigenlijk voldoende zou moeten hebben aan de inzet van de gmeente.

Daarom lijkt het mij op basis van mijn ervaring/ kennis het toch wel handig om even af te stemmen met |[EXES] EXE vind je niet

Voordat naar VB gaat

Am

BER aE

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ os

= minvws.nl |

ver: IEEE | RE (NEEDSCREc iv.Verzonden: maandag 14 december 2020 17:56
;

Dminvws.nl>; ERE, BES. )

@minvws.nl>; BREE, [§-( )

Onderwerp: RE: Beveiliging- vraag vanuit NP/NCTV

o-ofIEY

Dank voor je reactie. Ik heb, na overleg met [EER Codrdinerende VR UUsselland, nu de volgende tekst voor in de handreiking:

@minvws.nl>

@minvws.nl>; [ERE =GE

e De Minister VWS geeft leiding aan de bestrijding van de epidemie (artikel 7 WPG)
e De Voorzitters van de veiligheidsregio’s hebben een codrdinerende functie (artikel 6 lid 4 WPG). In het kader van een

eenduidige aanpak vraagt het ministerie van VWS de Veiligheidsregio’s om het proces rondom de veiligheid van de

bezoekers en een ordelijk verloop van de vaccinatie te coordineren en af te stemmen.

eo De Veiligheidsregio stellen een veiligheidsplan toedienlocaties op. Dit plan wordt afgestemd met de uitvoerder en

bekrachtigt door het lokale bevoegd gezag.

eo De burgemeester is als bevoegd gezag eindverantwoordelijk voor de openbare orde en veiligheid en kan indien nodig

aanvullende maatregelen treffen bij (dreigende) verstoring van de openbare orde en veiligheid op de toedienlocatie.

e¢ In het veiligheidsplan kunnen er maatregelen benoemd worden per type toedienlocaties. Zo kan er onderscheid gemaakt

worden tussen de kleinschalige toedienlocaties bij huisartsen, bedrijven, zorginstellingen en ziekenhuizen en grootschalige
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toedienlocaties die door de GGD worden georganiseerd.

eo De uitvoerder (Huisartsen, verzorgingsinstelling, Ziekenhuis, ARBO en GGD) is verantwoordelijk voor het inrichten en

uitvoeren van de vaccinatie.

¢ De veiligheidsmaatregelen van de toedienlocaties zijn congruent aan de veiligheidsmaatregelen van het transport zoals

deze zijn vastgelegd in spoor 3. (zie bijlage 3)

Hartelijke groet,

Verzonden: maandag 14 december 2020 08:42

1. @minvws.nl>; minvws.IBEMCninvws.ni>
@minvws.nl>; minvws. nl>; EEEBEa Be (EAR)

Onderwerp: RE: Beveiliging- vraag vanuit NP/NCTV

Echt heel belangrijk is dat in de handreiking duidelijk art 6 en art 7 uitlegt.

lk snap dat mensen het handig vinden om alles onder bestrijding infectieziekten te plaatsen. Maar het is niet nodig

Geven wij ook goedkeuring aan de handreiking. Kijken wij mij?

“EE

CEMinisterie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ 06 |

= minvws.nl |

ver: IESE BE (NEED)EEE0 inc i>Verzonden: maandag 14 december 2020 08:37

@ minvws.nl>;

@minvws.nl>; }
@minvws.nl>

@ minvws.nl>; [ESE IEEE

Onderwerp: RE: Beveiliging- vraag vanuit NP/NCTV

Dag allen,

Uitkomst van gesprek mbt mandaat veiligheidsregio’s metBEE en) was als volgt:

-  WPG artikel 6 (lid 4) en 7 zijn ongewijzigd. Dus minister geeft leiding en VZ VR verzorgt uitvoering volgens WPG.

-  Formeel is RIVM verantwoordelijk voor uitvoering vaccinatiecampagne
-  Veiligheid is los vraagstuk, moetje los zien van logistiek (Politie ziet dit graag integraal maar juristen zijn er duidelijk over;

veiligheid rond vaccinaties valt ook in dit geval gewoon onder openbare orde, niet onder de vaccinaties).
-  Hiervoor zijn bevoegdheden via artikel 39 belegd bij burgemeester (handhaving openbare orde, veiligheid). Burgemeesters

kunnen afstemmen in RBT. VZ VR heeft hier een coérdinerende functie. Kader van VWS/VR is hier belangrijk. Dit moet

zorgen eenduidige aanpak (concreet: voorkomen dat burgemeesters veiligheid anders oppakken).
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- Minister van VWS heeft tijdelijk bepaalde bevoegdheid. Maar die grijpt alleen in als afstemming tussen burgemeesters niet

werkt (concreet; stel dat een of enkele gemeenten uit de pas lopen mbt veiligheid).
Conclusie (beste optie waar we vrijdag uit kwamen):

- Er wordt op korte termijn een handreiking veiligheid vaccinaties bekrachtigd in het veiligheidsheraad. Hier wordt deze

dagen door VR lsselland de laatste hand aan gelegd.
-  Voorstel is om bij deze handreiking een begeleidingsbrief vanuit VWS te doen. Strekking vd brief: “belangrijk dat inrichting

veiligheid logistieke proces vaccins in eensgezindheid gebeurt.” Dit hoeft formeel niet vanuit de minister (want niet artikel

7 wpg), maar wordt wel op prijs gesteld en aangeraden door alle aanwezigen.

Hier ga ik vandaag mee aan de slag. Kom ik nog vii EXE ERE BY 5.1.26 | over op de lijn.

Groet

5.1.2e

van: iE. GE) EEE eninws.n:>
Verzonden: zondag 13 december 2020 16:35

@minvws.nt>;[EXE], INEKEDNN BR
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Beveiliging- vraag vanuit NP/NCTV

Hoi

lk heb begrepen dat er vrijdag een afspraak was.EE vorteice me er bij de nazit vrijdag even over, maar we hebben niet echt

besproken hoe nu verder.

GEER IPI wanneer is er weer directeurenoverleg? Dan moeten we het daar misschien bespreken, maar dan moeten we wel een

lijn hebben.

Een aanwijzging is iig niet logisch zoals ik eerder heb aangegeven en cokEE betoogd heeft vrijdag

«IEE

5.1.2e | So

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ o6

= minvws.nl |

Verzonden: woensdag 9 december 2020 20:11

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Beveiliging- vraag vanuit NP/NCTV

Hallo EXER
Ik had vanmiddag| EEE. telefoon. Hij had zojuist een overleg gehad met nctv/politie over de veiligheid rondom het

logistieke proces. En blijkbaar hebben np/nctv daar behoorlijke zorgen geuit over de verantwoordelijkheidsverdeling omtrent het
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logistieke proces. Die zijn nu niet helder en dus kunnen zij de veiligheidsmaatregelen niet in richten. Zij gaven aan dat er een

duidelijke opdracht moet komen vanuit (minister van) VWS aan de GGD’en en veiligheidsregio’s. Zodat zij mandaat hebben om de

veiligheidsregio’s te helpen maatregelen te nemen. Een dergelijke opdracht zou er begin volgende week toch moeten liggen, liefst

einde deze week.

was ook al met [ERIN in de weer om de juridische aspecten uit te zoeken maar dat duurt allemaal wat langer (te lang?).

lk kan dit hele verhaal inhoudelijk niet goed plaatsen. Jij bent hier vast al op aangehaakt en kan mij meer vertellen. Mag per mail,

en anders loop ik morgen bij je langs.

I ED ENEVerzonden: woensdag 9 december 2020 20:00

aan: IEEE 0. BE (HEEEDND) SEEEEDMM@ minvwis.n i>
Onderwerp: Beveiliging- vraag vanuit NP/NCTV

Hierbij de conceptverslagen van de 2 gesprekken met de GGD vorige week over hun inzet. Daar wordt ook gesproken over de

opdrachtbrief, die later weer een vraagbrief werd, en waar nu nog aan geschaafd wordt. De laatste versies heb ik nu niet dus kan ik

je niet sturen.

lk kom zo snel mogelijk terug op je vraag.

Groet, EARL

Ministerie VWS

Projectleider bron & contactonderzoek

minvws.nl


